



## 会员附属卡申请表

### Application Form for Supplementary Card

#### 注意事项 Important Note

1. 会员可以为配偶及子女（八岁至二十一岁）申请北京香港马会会所会员卡附属卡。配偶附属卡为免费提供，子女附属卡费用视实际情况而定。  
Member may lodge application to Beijing Hong Kong Jockey Club Clubhouse (“Beijing Clubhouse”) for Spouse Card/Dependant’s Card (aged between 8 and 21). Spouse Card is free of charge and the charge of Dependant’s Card is determined depending on the situation.
2. 在会员提供家庭成员的个人资料时，会员已被告知在使用、披露和转让该等家庭成员的个人资料前应取得相关人士的授权，包括为申请之目的或北京香港马会会所私隐政策声明所规定的其他目的而代表该等人士同意北京香港马会会所使用、披露和转让其个人资料。上述家庭成员一经在附属卡上按照其签名样式完成签署，即视为其已阅读北京香港马会会所的私隐政策声明并同意北京香港马会会所据此使用其个人资料。  
Upon submission of family personal data, Member is reminded to first obtain the authorisation of such individuals before using, disclosing and transferring their personal data, including giving consent on their behalf to Beijing Clubhouse’s use, disclosure and transfer of their personal data for the purpose of the application and other purposes as set out in Beijing Clubhouse’s Privacy Policy Statement. By signing the specimen signature for Spouse Card/Dependant’s Card, such individuals are deemed to have read Beijing Clubhouse’s Privacy Policy Statement and consented to Beijing Clubhouse’s use of their personal data for the specified purposes.
3. 请确保在呈交填写完整的申请表时，附带以下文件副本。  
Please prepare copies of the following required documents for review and submit them together with the completed application form.  
配偶：身份证、回乡证、护照、结婚证书及2寸证件照一张（建议白底高清）  
Spouse: ID Card and Mainland Travel Permit and Passport and Marriage Certificate and a 2-inch certificate photo (high definition photo with white background)  
子女：身份证、回乡证、护照、出生证书及2寸证件照一张（建议白底高清）  
Children: ID Card and Mainland Travel Permit and Passport and Birth Certificate and a 2-inch certificate photo (high definition photo with white background)

申请人姓名  
Applicant’s Name

会员号  
Membership No.

申请人签署  
Applicant’s signature

日期  
Date



**配偶资料 Spouse Information** (\*为必填项 fields marked with \* are mandatory to fill in)

称谓 Salutation  小姐 Miss  先生 Mr.  太太 Mrs.  女士 Ms.  博士 Doctor  教授 Professor  其他 Others (请说明 Please specify)

\*姓氏 (英文) Surname (English)

\*名字 (英文) Given Name (English)

\*中文姓名 Chinese Full Name

\*曾用名 (如有, 改名日期及原因) Former Name (if applicable, date and reason of change)

会所使用名 (若适用) Name Preferred in Clubhouse (if applicable)

\*证件号码 (身份证/护照号码) ID No. (ID card/Passport)

\*签发国家 Issuing Country 签发日期 Date of Issue

有效期 Date of Expiry \*出生日期 (日/月/年) Date of Birth (Day/Month/Year)

\*性别 Gender  男 Male  女 Female

\*国籍 Nationality

中国内地居住年限 Years of Residence in Mainland China

任职机构名称 Name of Employment Institution

所属行业 Industry

业务简述 Nature of Business

职位 Position 任职年限 Length of Employment

任职机构地址 Address of Employment Institution

邮政编码 Postal Code 办公电话 Office Tel. No.

电邮地址 Email Address 手机号码 Mobile No.

配偶  
SPOUSE

本人姓名 (印于会员卡, 连空格在内最多可填写十七个字符)  
Name (will be printed on the membership card, up to 17 characters including spaces)

\_\_\_\_\_

证件类型:  身份证  护照  
Identification Document Type: ID Card Passport

证件号码  
Identification Document No.

\_\_\_\_\_

签名样式 (请保持表格前后签名一致)  
Specimen Signature (please keep the signature consistent across the form)

\_\_\_\_\_

请贴照片  
Affix photo here  
  
建议尺寸  
Suggested Size  
38mm (阔W) x  
50mm (高H)

子女 (八岁至二十一岁)  
DEPENDANTS  
(Aged between 8 and 21)

本人姓名 (印于会员卡, 连空格在内最多可填写十七个字符)  
Name (will be printed on the membership card, up to 17 characters including spaces)

\_\_\_\_\_

证件类型:  身份证  护照  
Identification Document Type: ID Card Passport

证件号码  
Identification Document No.

\_\_\_\_\_

签名样式 (请保持表格前后签名一致)  
Specimen Signature (please keep the signature consistent across the form)

\_\_\_\_\_

请贴照片  
Affix photo here  
  
建议尺寸  
Suggested Size  
38mm (阔W) x  
50mm (高H)

子女 (八岁至二十一岁)  
DEPENDANTS  
(Aged between 8 and 21)

本人姓名 (印于会员卡, 连空格在内最多可填写十七个字符)  
Name (will be printed on the membership card, up to 17 characters including spaces)

\_\_\_\_\_

证件类型:  身份证  护照  
Identification Document Type: ID Card Passport

证件号码  
Identification Document No.

\_\_\_\_\_

签名样式 (请保持表格前后签名一致)  
Specimen Signature (please keep the signature consistent across the form)

\_\_\_\_\_

请贴照片  
Affix photo here  
  
建议尺寸  
Suggested Size  
38mm (阔W) x  
50mm (高H)